

Access to Justice Week – 2023

Social Media Shareables

TAG account to follow, tag or share:

Twitter [@tagactiongroup](https://twitter.com/tagactiongroup)

Law Society accounts to follow, tag or share:

LSO Twitter [@LawSocietyLSO](https://twitter.com/LawSocietyLSO)

Treasurer's Twitter [@LSOTreasurer](https://twitter.com/LSOTreasurer)

LinkedIn [@Law Society of Ontario](https://www.linkedin.com/company/Law Society of Ontario)

Facebook [@LawSocietyLSO](https://www.facebook.com/LawSocietyLSO)

Instagram [@lawsocietylso](https://www.instagram.com/lawsocietylso)

Threads [@lawsocietylso](https://www.threads.net/@lawsocietylso)

Hashtags:

#A2Jweek2023

#SemaineA2J2023

#A2Jweek

#SemaineA2J

Shareable social media posts:

English	French
Registration is now open for this year's #A2Jweek! Ontario's A2J Week is hosted by TAG: The Action Group on Access to Justice in collaboration with the Law Society of Ontario and justice sector partners. Learn more: https://lso.ca/theactiongroup #A2Jweek2023	Vous pouvez maintenant vous inscrire à la #SemaineA2J de 2023, organisée par TAG : le Groupe d'action sur l'accès à la justice en collaboration avec le Barreau de l'Ontario et des partenaires du secteur de la justice. En savoir plus : https://lso.ca/legroupedaction/accueil
The 8th annual #A2Jweek will feature workshops, public seminars & special events aimed at advancing systemic change in the justice system. This year's theme focuses on the "10th Anniversary of the Justice Development Goals". https://lso.ca/theactiongroup	La 8e #SemaineA2J présentera ateliers, séminaires et activités pour favoriser le changement systémique dans l'appareil judiciaire. Le thème de cette année porte sur le « 10e anniversaire des objectifs de développement en matière de justice ». https://lso.ca/legroupedaction/accueil



Have you registered for an #A2Jweek2023 session? This year's series of virtual workshops will celebrate the progress we have made in advancing access to justice and assess the work that lies ahead. Learn more: <https://lso.ca/theactiongroup/access-to-justice-week/schedule>

Êtes-vous inscrits à une séance de la #SemaineA2J2023? Cette année, les ateliers virtuels souligneront les progrès réalisés en matière d'accès à la justice et évalueront le travail qui reste à faire. En savoir plus : <https://lso.ca/legroupedaction/semaine-de-l'acces-a-la-justice/calendrier>

Shareable social media graphics:

→ [Click here to download](#) ← Cliquez ici pour télécharger